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PROTOKOLL FORBUNDSSTYRETS MØTE NR.12/2023 
TINGPERIODEN 2022-2024  

DATO:   22. september (Ullevål, Oslo) 

Deltakende: 

Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Camilla H. Skjelstad, Leiv Helge Kaldheim, Oddbjørn 

Kvammen, Hildegunn Bjerke, Andrea Nerbøvik Persøy, Janne 

Kongshavn Hordvik (vara), Julie Heiervang Johnsen (vara), Hans 

Fredrik Nordhaug (deltok digitalt, unntatt D-sak 15-17, O-sak 28).  

Forfall: Ole Morten Vassdal (vara), Mette Kristin Alstad Østvik 

Administrasjonen: Guro Røen (David Cox FS-sak 80-86, O-sak 26-28, Kate Sønstebø FS-

sak 85)  
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Innkalling og agenda godkjent 

 

 

 



1 

 

 

 

GS ORIENTERER 
 

GS Guro Røen orienterte kort i styremøtet om status «onboarding» ny generalsekretær samt 

administrasjonens oppgaver og fokus siden forrige styremøte. 

 

Presentasjonen er tilgjengeliggjort for FS i Teams for ytterligere info.  

 

 

BESLUTNINGSSAKER  

 
Sak 80  Regnskap pr. 31. juli  

 
Vedtak: 

  

1. Forbundsstyret tar regnskapsrapporten pr. 31. juli til orientering.  
 

Enstemmig vedtatt 

 

Sak 81  Revidering NVBFs parastrategi  
 

Vedtak:  

 

1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte reviderte strategien med tilhørende 

handlingsplan.  

 

 

Enstemmig vedtatt 

 

 

Sak 82 Dommerattest  
 

Vedtak:    

 

1. Forbundsstyret vil understreke viktigheten av kompetanse og verdiarbeid i 

norsk volleyball. Dommerattesten skal derfor, på lik linje med trenerattesten, 

ligge til grunn for arbeidet med dommerutvikling. Forbundsstyret innfører 

Dommerattesten som en del av den obligatoriske opplæringen for dommere. 

Eksisterende dommere skal gjennomføre denne innen 1.11.23.  

 

Enstemmig vedtatt 
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Sak 83 Fastsette dato for NVBFs Forbundsting 2024 

 

Vedtak:   

 

1. Forbundsstyret vedtar å innkalle til Forbundstinget 8.-9. juni 2024.  

 Alternativ dato 1.-2. juni settes opp i påvente av endelig  

 arrangementskalender for 2024. 

 

2. GS gis i oppgave å forhandle med forbundets samarbeidspartner på 

hotell om pris og sted.     
 

Enstemmig vedtatt 

 

 

Sak 84 NVBF vil - økt kulturelt mangfold 

 

Vedtak:   

 
1. Forbundsstyret  ønsker å øke bevisstheten rundt mangfold, likestilling og 

inkludering i hele organisasjonen, i tråd med vedtatte mål i Volleyballen vil 

2020-2024.  

 

2. Forbundsstyret ber administrasjonen konkretisere tiltak for å sikre økt 

mangfold frem mot Tinget i 2024.  

 

Enstemmig vedtatt 

 

 

Sak 85 Anke fra Øksil   

 
Merknad: I forkant av behandling av saken ble det gjort en habilitetsvurdering. Eirik 

Sørdahl ble vurdert som inhabil på bakgrunn av hans medlemskap i ØKSIL. David Cox 

og Guro Røen ble vurdert som inhabile på bakgrunn av at de har behandlet saken 

allerede i AKU. De tre var følgelig ikke til stede når saken ble behandlet av FS. 

 

Vedtak:  

 

1. FS opprettholder AKUs avgjørelse med følgende begrunnelse:  

a. FS ser ingen feil i saksbehandlingen. Anken avvises.  
 

Enstemmig vedtatt 

 



3 

 

Sak 86 Ekstraordinært Idrettsting 2023  

 
Vedtak:  

 

1. Forbundsstyret innstiller President og 1. visepresident til 

representasjon på Ekstraordinært Idrettsting 2023. 

 
Enstemmig vedtatt 

 

 

DRØFTINGSSAKER  
 

Sak 15 Roller, arbeidsmetodikk og årshjul FS - ny GS  
Bakgrunnen for drøftingssaken var at det med ny generalsekretær (GS) var naturlig å avklare 

forventninger, roller, arbeidsmetodikk og samarbeidsform mellom GS og forbundsstyret (FS).  

 

▪ GS innledet saken med en grundig presentasjon av seg selv 

▪ FS drøftet blant annet: 

o Deling av forventninger GS og FS 

o Gjennomgang av generalsekretærs instruks 

   
Sak 16 Idretten Vil – prosess mot NVBF Vil 2024-2028 
På Forbundstinget 2024 skal det vedtas ny langtidsplan for perioden 2024-2028.   

 

Drøftingspunkter: 

▪ FS sine innspill til prosessen med mål om å sikre god forankring og eierskap til planen, 

både internt og eksternt i organisasjonen.   

▪ Idretten Vil (NIFs strategiplan vedtatt 2023) 

▪ Evaluering av eksisterende plan  

▪ Grad av involvering internt og eksternt  

▪ Høringer / innspillsrunder  

▪ Tidslinje / viktige milepæler  

 

GS tar med seg innspillene gitt i saken og fremmer en sak til vedtak om prosess ny 

langtidsplan på neste styremøte. 

 

 

Sak 17 Norges Tour 2024 
FS har hatt Norges Tour (NT) opp som sak på møter i desember 2022 og i april 2023. Avdeling 

Arrangement og Konkurranse har hatt en gjennomgang og vurdering av elementer med 

gjeldende NT som kan forbedres, herunder også elementer som man anser bør 

beholdes/videreføres. Det vil også gjennomføres et evalueringsmøte med tidligere promotor 

Vegard Høidalen.  
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Forbundsstyret ble bedt om å komme med innspill til videreutviklingen av fremtidens NT, og 

følgende innspill ble gitt i saken:  

• Hybrid topp/bredde bør bevares, godt for rekrutteringen, en utviklingstrapp. Gjerne få 

med de aller beste i eliteklassen  

• Se på hvordan knytte sandvolleyballskole til NT  

• Sikre / heve arrangementskvaliteten – Bør det utarbeides en egen arrangørhåndbok?  

• Sikre erfaringsdeling mellom arrangører for hver runde slik at man ikke står på bar 

bakke for hver runde  

• Sørge for forutsigbarhet: Før, under og etter arrangement.  

o Eksempelvis utbetaling av prispenger i rimelig tid etter arrangement 

o Tidslinje for arrangementene publiseres tidlig før sesongstart 

• Hvordan kan vi bruke NT som arena for dommerutvikling innen beach inkl. 

Verdiarbeid, øke Sandvolleyball-dommerens status inkl. se på økonomiske rammer  

• Kan NT være et “prosjekt” som engasjerer regionale styrer og tillitsvalgte  

• Hvordan utløse markedsmidler med dette konseptet?  

• Kartlegge krav til administrative ressurser 

 

Administrasjonen tar med seg innspillene gitt i saken og vil komme tilbake til FS med forslag 

til modell for NT i regi forbundet.  

 

 

ORIENTERINGSSAKER  

 

Sak 26 Status ny sportssjef  
GS oppdaterte FS på status ansettelse av ny Sportssjef. GS holder i prosessen sammen med 

Iver Horrem. Aktuelle kandidater har gjennomført 1.gangsintervju.  

 

• Administrasjonen har hatt en grundig gjennomgang om hva som har vært tidligere 

erfaringer med Sportssjef og hva som er viktig å ha med seg i prosessen med å finne 

en egnet kandidat.  

• Landslagstrenere har fått gitt sine innspill til hva de mener forbundet bør se etter i ny 

Sportssjef.  

• Tidligere Sportssjef Matt Van Wezel har delt av sine erfaringer med rollen, og det skal 

gjennomføres en sluttsamtale med han og GS ila september. 

 

På bakgrunn av dette er det ønskelig at vi beveger oss litt bort fra den «tradisjonelle» 

Sportssjef-rollen, og at fremtidig Sportssjef har et større utviklingsorientert fokus med 

hovedmål om å skape en rød tråd i alt arbeidet vi gjør med toppidretten. GS vil vurdere å 

oppdatere stillingens tittel i henhold til de hovedoppgavene som tidligere er skissert gjennom 

utlysning, for å synliggjøre ønsket utviklingsfokus. FS stilte seg bak dette i møtet.  

 

Det jobbes med å lande prosessen ila oktober. 
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Sak 27 Arrangørløftet  

Bakgrunnen for saken var et ønske om å få til et samarbeid mellom NVBF, NTV og klubbene 

om å forbedre arrangementene i nasjonale serier. Det er gjennomført flere møter, herunder 

også gjort en evaluering av sesongen 2022/23.   

 

En arbeidsgruppe bestående av Eirik Sørdahl, Iver Horrem, David Cox, Magnus Rodahl, Vegard 

Buset, Jonas Langlo, Øystein Bergum og Elise Sørdahl, har hatt flere møter og resultatet er 

«Arrangementshåndboken 2023/2024». Denne håndboken ferdigstilles nå i september og skal 

sendes ut til klubbene i nasjonale seriene før seriestart. Arrangørhåndboken er veiledende og 

ment som et verktøy for de frivillige, for å enklere kunne skape bedre arrangement fremover.  

 

 

Sak 28 CEV generalforsamling og NEVZA-møte 2. september 

NVBF var representert med president og GS på møtene i Brussel og orienterte kort fra disse 

møtene. Det ble blant annet avtalt å se på en «restrukturening» av Nevza. Fremtidens Nevza – 
Hva skal Nevza være og hvilken rolle skal Nevza ha for medlemsnasjonene? Prosess er 

igangsatt med England som fasilitator, og medlemslandene har som felles mål å lande dette 

ila 2023.  


